

雪映仙境 • 银装九寨沟



9天7晚 • 踏雪寻梦，邂逅最纯净的冬日童话

推荐自费：九寨沟千古情藏羌歌舞晚会 = 280RMB/人，成都芙蓉国粹川剧变脸秀 = 200RMB/人
Recommended Optional Tour : Jiuzhaigou Romance Show (Tibetan & Qiang Song and Dance Performance)
= RMB 280/person, Chengdu Furong Guocui Sichuan Opera Face-Changing Show = RMB 200/person



全程入住4+5星级舒适豪华酒店
Stay in Comfortable 4+5-Star Luxury
Hotels Throughout the Tour



动车体验，速度到达目的地！
Experience China's High-Speed Rail for a
Fast and Comfortable Journey.



品尝藏式菌火锅，四川火锅等美食
Savor Tibetan Mushroom Hot Pot, Sichuan
Hot Pot, and Other Regional Specialties.

1

客人带着愉快的心情搭乘航班飞往 - 成都。
Fly to Chengdu and begin your journey with excitement and anticipation.

2



成都

Chengdu

餐食Meals: 早B/午L/晚D

抵达成都后, 由专业导游接机, 乘车前往【文殊院】在千年古刹中静心祈福。随后前往【锦里古街】漫步古色古香的街巷, 品味热闹繁华的川西民俗风情与地道小吃。

After arriving in Chengdu, meet your guide and visit Wenshu Monastery. Then, explore Jinli Ancient Street, famous for its traditional charm and authentic Sichuan snacks.

住宿: 青羊豪生life酒店或同级

3



成都 - 乐山

Chengdu - Leshan

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后, 乘船游览【乐山大佛】从最佳视角欣赏依山而凿的宏伟佛像, 感受千年古佛的庄严与震撼。随后前往【苏稽古镇】漫步古韵街巷, 沉浸于古朴宁静的川西水乡风情, 享受悠闲惬意的慢时光。

After breakfast, take a scenic cruise to admire the majestic Leshan Giant Buddha from the best viewpoint. Afterwards, visit Suji Ancient Town and stroll through its charming old streets while experiencing its peaceful Sichuan charm.

住宿: 青羊豪生life酒店或同级

4



成都 - 动车 - 九寨沟

Chengdu - High-Speed Rail - Jiuzhaigou

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后, 前往车站搭乘动车(含二等座)前往松潘, 随后乘车前往九寨沟, 沿途欣赏壮丽山川风光。抵达后游览【松潘古城】(不上城墙)漫步古朴街巷, 感受千年边塞古城的历史韵味与浓厚民族风情。随后乘车前往童话仙境【九寨沟】, 入住酒店休息, 为翌日精彩游览做好准备。

Breakfast at the hotel, then take a high-speed train (Second Class Seat included) to Songpan. Visit Songpan Ancient Town (without the city wall) and enjoy its historic charm. Continue to Jiuzhaigou, admire the scenic mountain views en route, and check in to the hotel for the night.

住宿: 九寨沟千鹤丽呈酒店或同级

5



九寨沟

Jiuzhaigou

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后, 游览【九寨沟风景区】(含景区观光车), 这里有“人间仙境、童话世界”的美誉。漫步于原始森林之间, 欣赏层层叠叠的瀑布、晶莹剔透的湖泊与雪山森林交织而成的绝美画卷, 感受四季皆景、冬日尤显纯净梦幻的自然魅力, 沉醉于九寨沟如诗如画的仙境风光。

After breakfast, visit the Jiuzhaigou Scenic Area (including sightseeing bus), known as a “fairyland on earth.” Stroll through pristine forests and admire cascading waterfalls, crystal-clear lakes, and snow-capped mountains, enjoying its breathtaking and dreamy natural scenery, especially in winter.

住宿: 九寨沟千鹤丽呈酒店或同级

6



九寨沟 - 都江堰

Jiuzhaigou - Dujiangyan

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后, 前往【叠溪海子】感受高原湖泊的纯净之美。随后打卡梦幻书香空间【钟书阁】。继续前往历史悠久的【灌县古城】漫步古朴街巷, 感受浓厚的巴蜀烟火气息。夜幕降临, 前往【南桥】, 欣赏梦幻璀璨的夜景, 邂逅浪漫“蓝眼泪”光影秀。

After breakfast, visit Diexi Lake and enjoy the pure beauty of its highland scenery. Continue to the artistic Zhongshuge Bookstore, then explore the historic Guanxian Ancient City with its charming old streets and local Sichuan culture. In the evening, visit South Bridge (Nanqiao) to enjoy the beautiful night view and the romantic “Blue Tears” light show.

住宿: 都江堰希尔顿惠庭酒店或同级

7



都江堰 - 西岭雪山 - 成都

Dujiangyan - Mt.Xiling Snow - Chengdu

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后, 前往【仰天窝熊猫广场】打卡巨型“自拍大熊猫”。随后前往【西岭雪山】(只含交通索道), 乘索道沿途欣赏雪峰连绵的冰雪世界。

注:如滑雪场未开放, 改为都江堰融创文旅城雪世界(含2小时娱雪票+雪服+头盔+雪地靴)

After breakfast, visit Yangtianwo Panda Square to see the giant “selfie panda.” Then proceed to Xiling Snow Mountain (cableway transfer only) and enjoy stunning snow mountain views by cable car. **Note: If the ski resort is closed, it will be replaced by Sunac Snow World Dujiangyan with a 2-hour snow play experience (including gear).**

住宿: 青羊豪生life酒店或同级

8



成都

Chengdu

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后, 【熊猫基地】(含电瓶车), 近距离探访大熊猫, 感受萌趣治愈的自然生态世界。接着前往【东郊记忆】感受潮流与复古交融的独特城市魅力。夜幕降临, 前往【九眼桥】与廊桥夜景打卡, 欣赏璀璨灯火映照下的锦江夜色!

After breakfast, visit the Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding (includes shuttle bus) to see the adorable giant pandas. Then, explore Dongjiao Memory before ending the day at Jiuyan Bridge, where you can enjoy the beautiful night views along the Jinjiang River.

住宿: 青羊豪生life酒店或同级

9

成都 - 送机

Chengdu - Home

餐食Meals: 早B/午L

早餐后, 前往【春熙路·太古里】自由活动。体验悠闲惬意的巴蜀慢生活。接着前往晚餐后统一送往机场, 结束此次愉快难忘的成都之旅。

After breakfast, enjoy free time at Chunxi Road & Taikoo Li, where you can shop, explore trendy cafés, and experience Chengdu's relaxed lifestyle. After dinner, transfer to the airport for your flight home, bringing your memorable Chengdu journey to a wonderful close.